
RG.0002.4.2023 

PROTOKÓŁ NR XLVII/2023 

z XLVII sesji Rady Gminy Narewka 

w dniu 26 maja 2023 r. 

(początek sesji - godz. 10.00, koniec – godz.12.00) 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Gminy Narewka. 

Prowadzenie obrad: Przewodniczący Rady Gminy A. Romańczuk. 

Liczba radnych uczestniczących w sesji: 13 (nieobecni Sadowski S., Miszczuk K., w minucie 

00:45:00 w sesji udział wzięła K. Szwarc). Lista obecności radnych uczestniczących w sesji - 

w załączeniu do protokołu (Załącznik nr 1). 

Obrady XLVII sesji Rady Gminy Narewka otworzył Przewodniczący Rady – p. A. 

Romańczuk, który powitał wszystkich uczestniczących w sesji. Następnie poinformował 

obecnych, że obrady są transmitowane i nagrywane, a nagranie dostępne jest na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej gminy Narewka. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że sesja zwołana została na wniosek wójta i na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach udział bierze 12 radnych, co stanowi ilość, 

przy której Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Radni 

potwierdzili obecność w systemie do głosowania. (Załącznik Nr 1a). Przewodniczący obrad 

przedstawił porządek obrad, do którego radna W. Bondaruk zaproponowała aby wprowadzić 

punkt „Sprawa drogi Narewkowskiej” z uwagi na uczestnictwo przedstawiciela Nadleśnictwa 

Browsk w tej sprawie. Przewodniczący zaproponował, aby punkt ten został omówiony po 

przedstawieniu sprawozdania Wójta, bez rozszerzania porządku obrad. Wobec braku innych 

wniosków porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie obrad XLVII sesji Rady Gminy Narewka. 

2. Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XLVI, a XLVII sesją 

Rady Gminy. 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca zgłaszanych między sesjami  

interpelacji i zapytań oraz podpisaniu protokołu z XLVI sesji. 

5.  Sprawozdania Przewodniczących Komisji z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1.  zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2023; 

2.  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2023-2030; 

3. przekazania ponaglenia do Samorządowego Kolegium Odwoławczego 

w Białymstoku; 

4.  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego opracowania i wdrożenia 

strategii IIT Partnerstwa Południowo - Wschodniego Podlasia. 

7. Ocena Zasobów Społecznych Gminy Narewka za 2022 rok. 

8. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka w 2022 roku. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Narewka z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

roku 2022. 



10. Działalność GOK i świetlic samorządowych w 2022 roku. 

11.  Wolne wnioski. 

12.  Zamknięcie obrad XLVII  sesji Rady Gminy Narewka. 

 

Do punktu 3-go. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XLVI, a 

XLVII sesją Rady Gminy. (Minuta 0:06:17 - 00:24:59) 

 

Wójt Gminy – J. Gołubowski przedstawił Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy 

w okresie między XLVI, a XLVII sesją Rady Gminy. (W załączeniu) W tym miejscu głos zabrał 

J. Kosiorek – przedstawiciel Nadleśnictwa „Browsk” w Gruszkach, który zabierając głos 

odczytał stanowisko Nadleśniczego Nadleśnictwa Browsk w tej sprawie. (Minuta 00:14:10 - 

00:16:28). Podkreślił, że w niniejszej sprawie zostało przesłane odwołanie do wyższej 

instancji.  W toku dyskusji radna W. Bondaruk wystąpiła z zapytaniem o możliwość wsparcia 

działań Nadleśnictwa przez Radę Gminy Narewka. Wójt Gminy zabierając głos wyjaśnił, że 

prowadzone są wspólne rozmowy z Wójtem gm. Białowieża oraz Regionalną Dyrekcją Lasów 

Państwowych w celu wypracowania wspólnego stanowiska Radny S. Stepaniuk zauważył, że 

jest to sprawa całego powiatu. Radna W. Bondaruk podkreśliła, że jej zdaniem należy 

stanowczo sprzeciwić się podjętej decyzji i należałoby podjąć wspólne stanowisko. Zaznaczyła 

także, że w takich przypadkach należy reagować bardzo szybko i podejmować działania. Wójt 

Gminy podkreślił, że podjęte zostanie wspólne stanowisko mające na celu utrzymanie tej drogi. 

Radna W. Bondaruk zauważyła, że zaprzestany został zwyczaj zapraszania na sesję 

przedstawicieli innych jednostek, np. Nadleśnictwa, BPN  na których można zadawać zapytania 

i otrzymywać wyjaśnienia na bieżąco. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że jest to skutek 

pandemii. Radna I. Maksymiuk zabierając głos wyjaśniła, że na posiedzeniu Komisji Rolnictwa 

w dn. 24 maja 2023 r. w związku z ustalonym planem prac komisji ustalono, że w dniu 20 

czerwca odbędzie się spotkanie z przedstawicielami Nadleśnictwa Browsk, Dyrekcji BPN, a 

sprawozdanie z sprawozdania przekazane zostanie radnym na sesji w czerwcu br. Podkreśliła, 

że przedstawiciele tych jednostek otrzymają zaproszenie na sesje. Radna W. Bondaruk  

zaapelowała, aby powrócić do zwyczaju zapraszania na sesje przedstawicieli innych jednostek.  

 

Do punktu 4 - go. Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca zgłaszanych między 

sesjami interpelacji i zapytań oraz podpisaniu protokołu z XLVI sesji. (Minuta 0:25:00 – 

0:28:10) 

 

Przewodniczący obrad zabierając głos wyjaśnił, że nie wpłynęły interpelacje ani 

zapytania w okresie międzysesyjnym, protokół z XLVI sesji został podpisany bez uwag. 

Następnie odczytał pismo Pana MAJ w sprawie złożenia ponaglenia do SKO za pośrednictwem 

Rady Gminy, które będzie przedmiotem obrad sesji oraz wniosek Pani B.B. Na prośbę radnej 

W. Bondaruk odczytał treść złożonego wniosku (W załączeniu)   

 

Do punktu 5-go. Sprawozdania Przewodniczących Komisji z prac komisji w okresie 

międzysesyjnym.  (Minuta 0:28:11 – 0:34:10) 

 



Przewodniczący Komisji przedstawili sprawozdania z posiedzeń komisji w okresie 

międzysesyjnym. Do przedstawionych sprawozdań uwag nie wniesiono.  

 

Do punktu 6-go. Podjęcie uchwał w sprawie (Minuta 0:34:11 – 0:58:11) 

 

1. zmian w  budżecie Gminy Narewka na rok 2023; 

 B. Masalska Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany wprowadzone do budżetu gminy 

od ostatniej sesji. Omówiła szczegółowo projekt uchwały, wyjaśniając zmiany wprowadzone 

do budżetu gminy na 2023 rok. W. Bondaruk wystąpiła z zapytaniem dot. kwoty 100 tys. zł 

przeznaczonych na GOK i Szkołę Podstawową. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że wynika to z 

braku środków finansowych na energię elektryczną. Omówiła zasady wystawiania takich faktur 

i dokonywanych korekt. Następnie radna W. Bondaruk wystąpiła z zapytaniem dotyczącym 

opłacania faktur za Centrum Sportu i Rekreacji, ponieważ posiada rozbieżne informacje na ten 

temat. Skarbnik Gminy wyjaśniła, że do momentu przekazania Centrum Sportu… do GOK-u 

faktury opłacane były przez Urząd Gminy, a następnie wystawiane były refaktury na GOK. W. 

Bondaruk odniosła się do tematu podkreślając, że Centrum Sportu nie jest przekazane do 

Centrum i nie będzie przekazane z uwagi na okres trwałości projektu. Wójt Gminy udzielając 

odpowiedzi wyjaśnił, że apeluje o przedstawienie zapytań na piśmie i podkreślił, że budżet 

gminy to jedno źródło dochodów. Radna W. Bondaruk ad vocem wyjaśniła, że zadawała to 

pytanie wielokrotnie i nie będzie zadawała na piśmie, gdyż Wójt sam na poprzedniej sesji 

wyjaśnił, że to Urząd Gminy utrzymuje GOK. W związku z tym ponowiła pytanie, kto 

utrzymuje Centrum Sportu i Edukacji. Wobec braku odpowiedzi i zapytań Przewodniczący 

obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania 11 głosami „za”, i 1 głosem „wstrzymujący się” 

Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 2). 

2.  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 - 2030; 

Masalska B. Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany wprowadzone do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2023-2030. Omówiła szczegółowo projekt uchwały i wyjaśniła, 

że projekt uchwały dostosowuje zmiany wprowadzone do budżetu 2023r. do zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2030. W tym miejscu Przewodniczący rady 

wyjaśnił, że w sesji bierze udział 13-tu radnych z uwagi na przybycie radej K. Szwarc.  Wobec 

braku zapytań Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 12 głosami „za”, i 1 „wstrzymujący się” 

Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2030 została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem 

głosowania stanowi załącznik Nr 3). 

3. przekazania ponaglenia do Samorządowego Kolegium Odwoławczego 

w Białymstoku; 

 

           Sekretarz Gminy – J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania 

ponaglenia do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Białymstoku. Wyjaśnił, że 



ponaglenie dotyczy skargi Pana M.A.J. na nieterminowe załatwienie skargi i przekazania ponaglenia 

za pośrednictwem Rady Gminy Narewka zgodnie ze złożonym wnioskiem. W tym miejscu głos zabrała 

radna W. Bondaruk, która wystosowała podziękowania za odblokowanie konta JaworMac i zaapelowała 

o umożliwienie komentowania strony fb gminy Narewka.  Wobec braku zapytań Przewodniczący 

obrad przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania 13 głosami „za”, Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała 

w sprawie przekazania ponaglenia do Samorządowego Kolegium Odwoławczego 

w Białymstoku została podjęta. (Uchwała wraz z Imiennym wykazem głosowania stanowi 

załącznik Nr 4). 

4.  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego opracowania i wdrożenia 

strategii IIT Partnerstwa Południowo - Wschodniego Podlasia. 

Sekretarz Gminy – J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego opracowania i wdrożenia strategii IIT 

Partnerstwa Południowo - Wschodniego Podlasia. Następnie omówił poszczególne zapisy 

projektu uchwały. Wobec braku zapytań Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały, a 

następnie poddał go pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania 13 głosami 

„za”, Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania ponaglenia do 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Białymstoku została podjęta. (Uchwała wraz z 

Imiennym wykazem głosowania stanowi załącznik Nr 5). 

  Do punktu 7-go. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Narewce w 2022 roku. (Minuta 0:58:11- 1:06:10) 

 

  Kierownik GOPS w Narewce – E. Potoniec przedstawiła Sprawozdanie z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce w 2022 roku. Na wniosek radnej I. 

Maksymiuk - Kierownik GOPS omówiła zasady otrzymania zwrotu środków finansowych 

kosztów pogrzebu oraz utrzymania podopiecznych w Domach Pomocy Społecznej. Do 

przedstawionego sprawozdania nie wniesiono uwag. (W załączeniu ) 

 

Do punktu 8-go. Informacja z realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Narewka 

w 2022 roku. ( Minuta 1:06:10- 1:07:23) 

 

B. Niewiadomska-Golonko – Inspektor przedstawiła Informację z realizacji uchwał 

podjętych przez Radę Gminy Narewka w 2022 roku. Do przedstawionej informacji nie 

wniesiono uwag. (W załączeniu ) 

 

Do punktu 9-go. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Narewka z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2022. (Minuta 1:07:24 – 1:12:30) 

Sekretarz Gminy – J. Chomczuk przedstawił informację z realizacji Programu 

Współpracy Gminy Narewka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2021 do której nie wniesiono uwag. 

(W załączeniu) 

 



Do punktu 10 – go. Działalność GOK i świetlic samorządowych w 2022 roku.  

(Minuta 1:12:31 – 1:19:45) 

 

Dyrektor GOK w Narewce – Patrycja Lewsza omówiła zakres działalności GOK-u i 

świetlic samorządowych w 2022 roku. (W załączeniu) Radna I. Maksymiuk zaapelowała o 

przekazanie programu imprez letnich organizowanych przez GOK w Narewce. Radna W. 

Bondaruk wystąpiła z zapytaniem dot. utrzymania Centrum Sportu w Narewce. Jednocześnie 

podkreśliła, że Dyrektor GOK na poprzedniej sesji wyjaśniła, że nie ponosi utrzymania ani 

Stanicy, ani Starego Dworu, ani Centrum Sportu i Edukacji w Narewce, z wyjątkiem kosztów 

utrzymania instruktora, nagród itp. Zaapelowała o wyjaśnienie, czy od ostatniej sesji GOK 

ponosi jednak koszty utrzymania Centrum Sportu i Edukacji? Dyrektor GOK w Narewce 

wyjaśniła, że jedyne koszty, które pojawiły się po stronie GOK-u to faktura za dostarczenie 

pelletu. Radna W. Bondaruk zaapelowała o wyjaśnienie, czy GOK ponosił będzie koszty 

funkcjonowania Centrum Sportu…. z uwagi na rozbieżne informacje od Skarbnika Gminy i 

Wójta Gminy. Wójt gminy zabierając głos podkreślił, że wszystkie wydatki to wspólny budżet 

gminy. Radna W. Bondaruk podkreśliła, że każda jednostka posiada swój budżet, odpowiada za 

wydatki i w związku z tym nie należy mówić o jednym budżecie. Podkreśliła, że otrzymuje 

wymijające odpowiedzi. Następnie odniosła się do możliwości zadawania pytań przez radnych 

na sesji, braku udziału wójta w posiedzeniach komisji i możliwości uzyskania odpowiedzi. Wójt 

wyjaśnił, że w związku ze zwiększeniem dotacji na GOK utrzymanie Centrum leżało będzie po 

stronie GOK-u, a inwestycje po stronie Urzędu. W tym miejscu radna W. Bondaruk 

podziękowała za udzielnie odpowiedzi.  

   

Do punktu 11 – go. Wolne wnioski. (Minuta 1:19:46 – 2:00:35) 

J. Ciełuszecki radny odniósł się do tematu regulacji poziomu wód w rzekach Bobrówce 

i Narewce w sprawie możliwości przywrócenia ich do stanu pierwotnego.  

A. Gieryng radna wystąpiła z zapytaniem dot. udzielenia informacji nt. przebudowy ul. 

Słonecznej na Stoczku. 

B. Birycka radna wystąpiła z zapytaniem w sprawie drogi w Siemianówce za rondem i 

ustawionych tam słupkach oraz udzielenie informacji, czy na ul. Lipowej w Siemianówce 

(Prorez) będzie robiona kanalizacja. Następnie wystąpiła z zapytaniem w jakim celu 

wystosowana została ankieta do kwaterodawców.  

Radna I. Maksymiuk odniosła się do tematu skrzyżowania drogi Eliaszuki – Lewkowo 

Nowe.  

M. Łuksza odniosła się do tematu drogi Borowe – Babia Góra i okresu gwarancyjnego, 

a także zakończenia remontu drogi z lewej strony przy wjeździe do miejscowości Babia Góra.  

P. Nieścieruk wystąpił z zapytaniem dot. wykaszania poboczy dróg.  

W. Bondaruk radna zgłosiła wniosek w sprawie przekazania pisemnego wniosku do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie usunięcia obumarłego drzewa na wysokości słupka 

22/1 drogi wojewódzkiej nr 687zagrażającego bezpieczeństwu ruchu drogowego. Następnie 



wystąpiła z zapytaniem dot. drogi Skupowo – Zabłotczyzna i jej planowanego utwardzenia do 

ściany lasu.  Kolejno odniosła się do tematu planowanych imprez na terenie gminy Narewka 

oraz informacji w sprawie wydatków gminnych na przedsięwzięcia, takie jak plener malarski, 

plener rzeźbiarski Następnie wystąpiła z zapytaniem o koszt Urzędu za Maratony Kresowe, 

Regaty o Puchar Żubra w Siemianówce, drugiego amatorskiego turnieju tenisa ziemnego o 

Puchar Wójta Gminy Narewka. Wystąpiła także z zapytaniem o punkt informacji turystycznej, 

uzyskanego certyfikatu i wymogów z tym związanych, tj. zatrudnieniem osób z wyższym 

wykształceniem i znajomością języków obcych. Zapytała o powstanie Młodzieżowej Rady 

Gminy Narewka oraz oficjalne podziękowanie radnym poprzedniej kadencji MRG. Kolejne 

pytanie dotyczyło tematu dzierżaw Stanicy i Starego Dworu i udzielenia informacji komu, za 

ile i na jaki okres zostały wydzierżawione. Następnie wystąpiła z apelem o wyjaśnienie tematu 

ankiet i kierowanych próśb do Wójta gminy w sprawie spotkania z kwaterodawcami  

i przedsiębiorcami w gminie.  

J. Chodakowski – sołtys Krynicy zaapelował o podsypanie drogi z Kapitańszczyzny w 

kierunku wsi. Zgłosił także rewitalizację zbiornika p/poż w Krynicy.  

E. Kabać sołtys Narewki zgłosiła niebezpieczny chodnik za osiedlem w Narewce. 

Następnie zgłosiła zarośniętą działkę na ul. Świerkowej po prawej stronie. 

M. Korolczuk – sołtys Nowej Łuki zgłosiła brak tablicy „świetlica wiejska” w Nowej 

Łuce. 

Wójt udzielił odpowiedzi: 

Odnośnie rzeki Bobrówka i Narewka wyjaśnił, że temat rzek należy do instytucji Wody 

Polskie, a gmina nie jest organem właściwym.   

Odnośnie ul. Słonecznej udzielił odpowiedzi i wyjaśnił, że szczegółowe dane udzielone 

zostaną w formie pisemnej. 

Odnośnie Siemianówki wyjaśnił, że właściciel gruntu wydzielił teren swojej działki, 

prowadzone są prace scaleniowe, odnośnie kanalizacji wyjaśnił, że budowa kanalizacji nie jest 

planowana, ewentualnie przydomowe oczyszczalnie.  

Odnośnie drogi Lewkowo Nowe – Eliaszuki wyjaśnił, że skrzyżowanie ustalone zostało 

zgodnie z przepisami, podkreślił, że w trakcie przebudowy są pobocza drogi.  

Odnośnie drogi na Borowe wyjaśnił, że nie droga jest na gwarancji, dokonany zostanie 

przegląd dróg i wykonana zostanie jej naprawa. 

Odnośnie wykaszania poboczy wykonywane będą sukcesywnie.  

Odnośnie drogi w Skupowie wyjaśnił, że inwestycja realizowana będzie dwuetapowo, 

odnośnie odcinka drogi w lesie temat zostanie omówiony z radną indywidualnie. Odnośnie 

kosztów imprez wyjaśnił, że odpowiedź udzielona zostanie pisemnie. Odnośnie punktu 

informacji turystycznej wyjaśnił, że zatrudnione zostaną osoby najszybciej jak to będzie 

możliwe. Odnośnie Młodzieżowej Rady Gminy wyjaśnił, że wystosowane zostaną 



podziękowania. Odnośnie dzierżawy Stanicy i Starego Dworu wyjaśnił, że odpowiedź 

udzielona zostanie na piśmie.  

Odnośnie równanie drogi do Krynicy, oraz zbiornika p/poż temat zostanie załatwiony. 

Odnośnie naprawy chodnika wyjaśnił, że dokonywano naprawy chodnika, temat 

zostanie sprawdzony, działka na ul. Świerkowej zostanie uprzątnięta.  

Odnośnie tablicy w Nowej Łuce zostanie zakupiona i zamontowana.  

Odnośnie ankiety Sekretarz Gminy J. Chomczuk wyjaśnił, że ankieta była anonimowa i 

służyła przygotowaniu Raportu o gminie Narewka za 2022 rok. W toku dyskusji radni 

podkreślali, że pytania były ich zdaniem niejasne, nie były zbyt anonimowe. Sekretarz wyjaśnił, 

że ankieta miała wskazać złe i dobre strony gminy Narewka, kierunek rozwoju gminy, a wyniki 

przedstawione zostaną w Raporcie o stanie gminy za 2022 rok.  

Radna W. Bondaruk odniosła się do udzielonej odpowiedzi w sprawie postępowania 

prokuratorskiego o umorzeniu śledztwa. Następnie poinformowała, że wystąpiła do Urzędu 

Marszałkowskiego z pismem w sprawie inwestycji „spalarni” w Lewkowie Nowym i wyjaśniła, 

że otrzymała odpowiedź z której wynika, że cyt. „Z weryfikacji wypełnionej on-line ankiety 

dotyczącej instalacji do termicznego przetwarzania odpadów w gminie Narewka nie wynikało, 

aby zgłaszająca osoba mogła reprezentować wskazaną jako realizatora inwestycji Spółkę 

Ceramikę Budowlaną Lewkowo, stąd też przedmiotowe zgłoszenie nie było nawet rozpatrywane 

przez Zarząd Województwa Podlaskiego pod kątem ujęcia w projekcie WPGO, a co za tym idzie 

nie zostało zamieszczone w przyjętym w dniu 23 lutego br. uchwałą Zarządu projekcie WPGO.” 

Wyjaśniła, że taka inwestycja nie została wykreślona z projektu, ponieważ formalnie nigdy w 

nim nie była i nie jest to zasługa ani Wójta Gminy Narewka, ani Starosty, ani Prezesa CB 

Lewkowo, tylko błędu formalnego.  

Następnie radna W. Bondaruk odniosła się do odbierania telefonów przez radną W. 

Bondaruk i podkreśliła, że jej dieta wynosi 600,00 zł, odbiera telefony, e-maile, odpisuje na nie, 

spotyka się z mieszkańcami gminy, którzy proszą o pomoc. Podkreśliła, że przykłada się do 

obowiązków jako radna, a jeżeli nie odbiera telefonów to dlatego, że jest w pracy.  

Wójt ustosunkował się do wypowiedzi radnej w sprawie „spalarni” wyjaśniając, że ma 

zupełnie innej treści pisma Urzędu Marszałkowskiego. Radna W. Bondaruk zaapelował o 

zachowanie czujności w tym temacie, ponieważ w każdej chwili mogą być wprowadzone jakieś 

zmiany.  

Radna W. Bondaruk wyjaśniła, że otrzymała faktury dotyczące Centrum Sportu i 

Edukacji, a następnie przedstawiła koszty poniesione na budowę Centrum tj. 2 347 680 zł, 

droga dojazdowa do stadionu w Narewce to koszt 347 650 zł. 

 

 

 

 



 

 

Do punktu 12-go.  Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Gminy Narewka. (Minuta 

2:00:36 – 2:00:39) 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodniczący Rady zamknął obrady XLVII 

sesji.  

Pełen zapis obrad (transmisja i ścieżka dźwiękowa) dostępny na jest stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Narewka w zakładce: Strona główna / Rada Gminy / Kadencja 

2018-2023/Transmisje z obrad Rady Gminy /Transmisja z XLVII Sesji Rady Gminy Narewka. 

(Nagranie z transmisją obrad w załączeniu). 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:  

Barbara Niewiadomska-Golonko   

Inspektor ds. Rady Gminy, Komisji    Przewodniczący Rady:  

               Anatol Romańczuk 

 

 

 

 

 


